438 Great Northern Way, Vancouver B.C. Canada V6B 2W6

主內親愛的弟兄姊妹:

我收到溫哥華總主教的新指示:從三月二十一號開始,主日彌撒、平日彌撒、團體苦路善工及所有集體活動取消。但聖堂於每日上午 9:00 至晚上 7:00 仍如常開門歡迎教友供私人朝拜聖體和祈禱。

- 鼓勵未能參與彌撒的教友可反省主日彌撒經文、閱讀聖經或誦念玫瑰經及神領聖體替代參與主 日彌撒的本份。教友可於網上參與苦路善工、主日及平日彌撒,請點擊以下連結:溫哥華主教座 堂視頻及香港教區網站。
- 修和聖事將不在告解亭內進行。請大家與本堂神父預約安排。
- 溫哥華教區已建立了網上捐款,請登入主日奉獻網站 Sunday Offering,並繼續支持溫哥華聖方濟堂的日常經費。

在這段 新冠狀病毒大流行(COVID-19) 的艱難困苦時間,我希望本堂的教友更加倍祈禱並持守與天主的親密關係。原天主保祐我們,保守我們

耀漢小兄弟會李志雄神父天主教聖方濟堂主任司鐸

Dear Brothers and Sisters in Christ,

I have received updates from the Archbishop Michael Miller: Effective from Saturday, March 21st, 2020, Sunday mass, Weekday mass, Station of the Cross and all parish activities will be suspended. However, our parish door will remain open daily from 9:00 am to 7:00 pm. Welcome all parishioners to come for individual prayer.

- Encourage all who cannot attend Mass to watch Mass online or on TV, <u>Holy Rosary Cathedral YouTube</u>, have a time of prayer, if possible, with the readings of the Sunday and a spiritual communion.
- Sacrament of Reconciliation will not be in confessionals. Please book an appointment with our priests for individual confession.
- Online offertory for the Parish is available, please enter <u>Sunday Offering</u> page and support St. Francis Xavier Parish, Vancouver.

During this difficult and challenging Coronavirus pandemic (COVID-19) period, I hope members of our parish will pray more and maintain a close relationship with God. May God bless us and keep us.

Fr. Joseph Ly, CSJB

St. Francis Xavier Parish Pastor